



التاريخ: 24 مارس 2026م

تحية طيبة وبعد،

الموضوع: قائمة المترشحين لعضوية مجلس الإدارة

تجدون أدناه قائمة المترشحين لعضوية مجلس الإدارة للفترة القادمة:

1. سمير جيمي فانسي

يشغل الفاضل/ سمير جيمي فانسي منصب رئاسة مجلس إدارة النهضة للخدمات منذ عام 1996م، إضافة إلى ما يلي:

- رئيس مجلس إدارة مجموعة الطاؤوس ش م م (منذ عام 2005م وكان أيضاً المؤسس ونائباً لرئيس مجلس الإدارة منذ عام 1983م إلى عام 2005م).
- رئيس مجلس إدارة الأمانتي للخدمات المالية ش م ع م.
- عضو مجلس إدارة نهضة الدقم القابضة ش م ع م.
- عضو مجلس إدارة نهضة الدقم للمساكن ش م ع م.
- عضو مجلس إدارة سامينا كابيتال إنفستمنتس ليميتد.

تشمل المناصب السابقة للفاضل/ سمير جيمي فانسي: رئيس مجلس إدارة توباز للطاقة والملاحة المحدودة منذ تأسيسها وحتى تاريخ بيعها عام 2019م وعضوية مجلس إدارة البنك الوطني العماني وشركة مسقط للتمويل وشركة المتحدة للطاقة.

2. علي بن حسن سليمان

يشغل الفاضل/ علي بن حسن سليمان منصب عضوية مجلس الإدارة منذ عام 1996م كما أنه يشغل منصب نائب رئيس مجلس الإدارة منذ مارس 2010م. كما أنه مؤسس مجموعة بدر للاستثمار المعروفة سابقاً باسم مجموعة علي وعبد الكريم ويشغل عضوية مجلس إدارة الشركات التالية:

- عضو مجلس إدارة توباز للطاقة والملاحة المحدودة حتى بيعها خلال الربع الثالث من عام 2019م.
- نهضة الدقم القابضة ش م ع م
- نهضة الدقم للمساكن ش م ع م

قام الفاضل/ علي بن حسن سليمان بتأسيس عدد من الشركات العامة والخاصة في السابق وشغل عضوية مجالس إدارتها.

3. صاحب السمو السيد طارق بن شبيب بن تيمور آل سعيد

يشغل صاحب السمو السيد/ طارق بن شبيب بن تيمور آل سعيد منصب عضوية مجلس الإدارة منذ عام 1996م. كذلك فإن المناصب الأخرى التي يشغلها تشمل:

- مؤسس وعضو مجلس إدارة مجموعة الطاؤوس.
- رئيس مجلس إدارة نهضة الدقم القابضة ش م ع م
- رئيس مجلس إدارة نهضة الدقم للمساكن ش م ع م
- رئيس مجلس إدارة شركة بابكوك عمان ش م م.
- عضو مجلس إدارة أمانتي للخدمات المالية ش م ع م





4. حمد بن محمد الوهبي

الفاضل/ حمد بن محمد الوهبي انضم الى مجلس إدارة شركة النهضة للخدمات ش.م.ع. في عام 2020 . ويمتلك عضوية في كلا من مجالس إدارة البنك الوطني العماني ش.م.ع.، وشركة مطاحن عمان ش.م.ع.

يشغل الفاضل حمد منصب رئيس وحدة الاستثمار في صندوق الحماية الاجتماعية.

يمتلك الفاضل/ حمد الوهبي خبرة عملية تمتد لأكثر من 25 عاماً في مجال الاستثمار، وإدارة الأصول، وتطوير الأعمال والقطاع المالي.

الفاضل/ حمد حاصل على درجة الماجستير في إدارة الأعمال بتخصص المالية، وهو حاصل على شهادة المحلل المالي المعتمد (CFA) ، وشهادة المحلل المعتمد للاستثمارات البديلة (CAIA) ، بالإضافة إلى شهادة قياس أداء الاستثمار (CIPM) .

5. مايكل براون

انضم الفاضل/ مايكل براون إلى مجلس إدارة الشركة في عام 2020م ويتمتع بخبرة واسعة في أعمال تجارية رائدة لاسيما في مجال خدمات الدعم وإدارة المرافق والخدمات اللوجستية والصحية والتقنية. وقد ترأس إدارة جلوبال بزنس وأقام في المملكة المتحدة وآسيا وقام بإدارة أعمال تجارية في المملكة المتحدة والولايات المتحدة والشرق الأوسط وآسيا. كما أن الفاضل/ مايكل براون حاصل على درجة البكالوريوس في الاقتصاد وهو محاسب قانوني معتمد ومقيم حالياً في المملكة المتحدة.

يشغل الفاضل/ مايكل براون حالياً منصب رئيس مجلس إدارة:

- كينجس هوسبيتال أف أم، بالمملكة المتحدة.
- كينجس كوميرشال سيرفيسز.
- فري سبيس.
- هوربيري جروب.

وتضمنت أدواره التنفيذية السابقة ومناصب الرئيس التنفيذي والمدير الإداري في بيبي لاين جروب، ورينتوكيل إنشال، وسيركو، وبرامبلز، وبي أو سي (بريتيش أوكسجين). كما عمل الفاضل/ مايكل براون في شركة نستله وإرنست ويونغ. أما الأدوار غير التنفيذية السابقة فكانت في أن جي بيلي ومايك جورج (قطاع المقاولات) وبي آر إي "بي أل سي" (قطاع الاستشارات).

6. العميد جمال بن سعيد بن محمد الطائي

حاصل على درجة البكالوريوس في إدارة الأعمال (المحاسبة وإدارة الأعمال)، يتمتع بخبرة طويلة تربو على (30) ثلاثين سنة في إدارة الشؤون المالية وبناء فرق العمل المتخصصة.

يشغل حالياً منصب مدير عام الشؤون المالية بشرطة عمان السلطانية، يشرف على جميع إدارتها وأعمالها (المحاسبة، التأمين، التخطيط والتحليل المالي، الخزينة، التدقيق، التقنية المالية والموازنة).

عضو مجلس إدارة كل من (صندوق تقاعد الأجهزة العسكرية والأمنية، مدرسة السلطان، الجمعية العمانية للسيارات، الشركة العمانية العالمية للتنمية والاستثمار (أونيفست)، البنك الوطني العماني، شركة النهضة للخدمات).

7. أحمد بن عبدالله الخنجي

أحمد عبد الله الخنجي هو مدير مجموعة الخنجي ش.م.م. وهو عضو مجلس إدارة في جامعة مسقط ش.م.ع.، ومنتجات جبل سيفة ش.م.ع.م، و نهضة الدقم القابضة ش.م.ع.م، وموسى عبد الرحمن حسن ش.م.م.، كما شغل سابقاً منصب مستشار لوزارة الصحة للتطوير. بالإضافة إلى ذلك، كان عضواً في مجلس إدارة بنك العز الإسلامي.

يحمل الخنجي شهادة البكالوريوس في الإدارة العامة وشهادة الماجستير في إدارة الصحة من الولايات المتحدة الأمريكية، ولديه خبرة تزيد عن 37 عاماً في إدارة الأعمال.



8. صلاح بن عبد الله الشامسي

يمتلك الفاضل صلاح الشامسي خبرة تزيد عن 28 عامًا في القيادة والإدارة الاستراتيجية، مع سجل مهني حافل في تحقيق التحول المؤسسي والتميز التشغيلي. وهو حاصل على ماجستير إدارة الأعمال (MBA)، من جامعة هال بالمملكة المتحدة وبكالوريوس إدارة الأعمال في التسويق من جامعة أركنساس بالولايات المتحدة الأمريكية. يشغل حاليًا منصب رئيس قطاع التخطيط الاستراتيجي وإدارة المخاطر في شركة المها لتسويق المنتجات النفطية، حيث يقود فرقًا متعددة التخصصات ويشرف على التخطيط الاستراتيجي وإدارة المخاطر وتطوير شبكة محطات الوقود. تشمل خبرته قيادة المشاريع الكبرى، إعداد دراسات الجدوى الاقتصادية والاستثمارية، إعادة هيكلة الأطر المؤسسية، تطوير حلول أعمال مبتكرة، وصياغة الاستراتيجيات المؤسسية ومتابعة تنفيذها. ويتمتع بخبرة إضافية في المبيعات والتسويق والدعاية والإعلان وخدمة العملاء إضافة إلى إدارة سلاسل المتاجر والمطاعم، والمخازن والمقاهي وتجهيزها.

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام والتقدير،

عن/ شركة النهضة للخدمات ش م ع ع





March 24, 2026

After compliments,

Subject: List of Nominees to Renaissance Board

Please find below the list of nominees to Renaissance Board of Directors for a new term of office:

1. Samir J Fancy

Mr Samir J Fancy has been the Chairman of the Renaissance Board of Directors since 1996. He also currently holds the following roles:

Chairman of Tawoos Group LLC (since 2005; formerly Founder and Vice Chairman from 1983-2005)
Chairman of Amani Financial Services SAOC
Director of Renaissance Duqm Holding SAOC
Director of Renaissance Duqm Accommodation Company SAOC
Chairman of Samena Capital Investments Limited

Mr Fancy's former positions include Chairman of Topaz Energy and Marine Ltd from foundation until divestment in 2019 and directorships at National Bank of Oman, Muscat Finance Company and United Power Company.

2. Ali bin Hassan Sulaiman

Mr Ali bin Hassan Sulaiman has been a member of the Board of Directors of the Company since 1996 and has been Deputy Chairman since March 2010. He is a founder of Badr Investment Group, erstwhile known as Ali and Abdul Karim Group, and director in the following companies:

Topaz Energy & Marine Ltd until divestment in Q3 2019
Renaissance Duqm Holding SAOC
Renaissance Duqm Accommodation Company SAOC

Mr Sulaiman has founded and served as a director in a number of public and private companies in the past.

3. HH Sayyid Tarik bin Shabib bin Taimur

HH Sayyid Tarik bin Shabib bin Taimur has been a member of the Board of Directors of the Company since 1996.

Other positions held by him include the following:

Founder and Director of Tawoos Group
Chairman of Renaissance Duqm Holding SAOC
Chairman of Renaissance Duqm Accommodation Company SAOC
Chairman of Babcock Oman LLC
Director of Amani Financial Services SAOC





4. Hamad Al Wahaibi

Mr Hamad Al Wahaibi joined the Board of Directors of Renaissance Services SAOG in 2020. Mr. Al Wahaibi is also a member of the Board of Directors of the National Bank of Oman and Oman Flour Mills SAOG. He is currently the President of the Investment Unit within the Social Protection Fund (SPF).

Mr Al Wahaibi has more than 25 years of experience in areas of investment, assets management, business development, and the financial sector. He holds a Master of Business Administration (MBA) degree specialising in Finance. He is a Chartered Financial Analyst (CFA) charter holder. He is also a Chartered Alternative Investment Analyst (CAIA) charter holder and holds a Certificate in Investment Performance Measurement (CIPM).

5. Michael Brown

Michael Brown joined the Board of Directors of Renaissance Services SAOG in 2020 and has extensive experience leading businesses in Support Services, Facilities Management, Logistics, Health and Technology. He has managed global businesses, lived in the UK and Asia, and led businesses in the UK, USA, Middle East and Asia. Mr Brown has a BA in Economics, is a qualified Chartered Accountant and lives in the UK.

Michael Brown is currently Chairman of:
Kings Hospital FM
Kings Commercial Services
Freespace
Horbury Group

Previous executive roles included CEO and Managing Director positions with Bibby Line Group, Rentokil Initial, Serco, Brambles and BOC (British Oxygen). He has also worked for Nestlé and Ernst & Young. Previous non-executive roles include NG Bailey, Mick George (Contracting) and BRE Plc (Consultancy).

6. Brigadier Jamal bin Said bin Mohamed Al Tai

Brigadier Jamal Al Tai holds a BSc in Accounting and Business Administration and has more than 30 years of extensive and varied experience in building and leading finance teams. He presently holds the post of the Director General of Financial Affairs of the Royal Oman Police, overseeing the accounting, insurance, financial planning and analysis, treasury, audit and budgeting functions.

Brigadier Al Tai also serves as a member of the Board of Military and Security Services Pension Fund, The Sultan's School, Oman Automobile Association, Oman International Investment & Development Co SAOG (Ominvest), National Bank of Oman SAOG and Renaissance Services SAOG.

7. Ahmed Abdullah Al Khonji

Mr Ahmed Abdullah Al Khonji is a Director at Alkhonji Group LLC. He is a Board Member at Muscat University SAOC, Jabal Sifah Resorts SAOC, Renaissance Duqm Holding SAOC and Moosa Abdulrahman Hassan LLC. He was formerly an advisor to the Ministry of Health and a Board Member of Alizz Islamic Bank.

He holds a bachelor's degree in public management and a master's degree in health management from the USA. He has more than 37 years of experience in business management.



النهضة للخدمات ش.م.ع.
Renaissance Services SAOG

8. Salah Abdulla Al Shamsi

Mr Salah Al Shamsi has over 28 years of experience in strategic leadership and management and has a strong track record in driving organisational transformation and operational excellence. He holds an MBA from the University of Hull, UK and a BBA from the University of Arkansas, USA. Currently, he serves as Head of Strategic Planning and Risk Management at Al Maha Petroleum, leading cross-functional teams across strategy, risk management and fuel station network development. His experience includes leading major development and investment projects, conducting feasibility studies, corporate restructuring and delivering innovative business solutions. Furthermore, he has extensive experience in sales, marketing, advertising and customer service, in addition to the development and management of retail chains, restaurants, bakeries and coffee shops.

With best regards,

For/ Renaissance Services SAOG

